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Møde Generalforsamling  

Datum 27/03/2022 

Sted Kirkebakke Skolen  

Formand  Annette Hjort Nielsen  

Skribent  Lene Sejersen 

 

Deltager  

Annette Hjort Nielsen  

Lene Sejersen  

Lars Veldhuis  

Nils Leseberg 

Meldt Afbud  

Niels Flemming Hansen  

 

Allerførst tak til de fremmødte til årets generalforsamlingen.  

 

Til generalforsamling var Trefor og Vejle Kommune inviteret til at komme med en status på 

Fjernvarmeprojektet. Hele præsentationen, som også indeholder planlægning for udrulning og 

økonomi er vedlagt som bilag til dette referat. 

 

Ligeledes er præsentation, som viser strandstiens tilstand, også vedhæftet. 

 

 

1. Valg af dirigent 

Ingen valgt 
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2. Formandens beretning 

Kære Bredballe Borgere,  

På vegne af lokalrådet vil jeg gerne byde jer alle velkommen. Vi starter aftenen med en opdatering på 

fjernvarmeprojektet i Bredballe, og har i den anledning inviteret Kenneth Andersen fra TREFOR samt 

Johannes Engers Gregersen fra Vejle kommune. 

Vi har på forkant stillet nogle spørgsmål til Johannes og Kenneth vedrører fjernvarmeprojektet, som vi 

mener har relevans for de fleste, og som de dermed har haft mulighed for at forberede svaret på. 

Herefter vil der være mulighed for at stille øvrige spørgsmål hvis tiden tillader det. Vi regner med at 

første del af denne aften vil vare en times tid, hvorefter der er en lille pause inden vi går i gang med 

den ordinære generalforsamling.  

Alt i alt regner vi med at vi er færdige med aftenens program ca. 21.45, og med de or vil jeg give ordet 

til Nils der har valgt at være moderator for mødet med Johannes og Kenneth.  

 

GF - Beretning 

Det er med glæde at jeg nu vil fortælle hvad der er sket i det forgangne år i Lokalrådet – for det har på 

mange områder været et år præget af at have været et etableringens år, med få mindre bump på 

vejen.  

Vi startede sidste år som et forholdsvis nyt lokalråd, en ny formand, en ny kasserer og et par enkelte 

medlemmer der havde være med 1 års tid under en Corona periode, og dermed ikke en helt så 

effektiv periode at starte op i – men vi var alle ved godt mod, ærmerne smøget op, og klar til at gå i 

gang med lokalråds arbejdet.  

At lokalrådsarbejde er frivilligt arbejde, og kommer i 2. række i forhold til privatlivet, ens arbejdsliv eller 

et folketingsvalg blev hurtigt en kendsgerning. Vi havde flere fra lokalrådet der enten måtte trække sig 

eller være passive medlemmer, grundet førnævnte forhold, herunder vores nye formand, og vi stod 

derfor i en situation hvor vi enten kunne vælge at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling eller 

rykke tættere sammen og vælge en ny formand og trække suppleanten ind som fuldbyrdet medlem – 

og det var denne løsning vi valgte. 

Vi er nået langt, hvis jeg selv skal sige det, vi har fået flyttet kassererposten og adgangen til vores 

konto. Det lyder måske simpelt, men jeg kan godt betro jer at det er ret så omstændig en opgave som 

heldigvis nu er på plads.  

Vi har deltaget ved adskillige møder med Vejle Kommune, både vedrørende Trafikstøj, Kollektiv trafik, 

flytning/etablering af skilte, lokalplan, beskæring af træer ved banelegemet mm. 
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Vi har også haft vores første møde med skolebestyrelsen på Kirkebakkeskolen, og ser frem til et 

tættere samarbejde specielt med henblik på trafiksikkerheden for vores unge borgere  

Strandstien har være en mærkesag for bestyrelsen i adskillige år, og er stadig et område vi tager 

hånd om. Jeg vil om lidt giver ordet til Lars som vil fortælle yderligere om dette arbejde.  

Herefter overtager Nils og fortæller om vores arbejde med Trafiksikkerhed samt fjernvarmeprojektet 

der også et punkt, der er på dagsordenen ved hvert møde. 

Efter indlæg fra Lars og Nils,  

Fremlæggelse af regnskab v/Lene samt godkendelse 

Inden vi kaster os over valg af bestyrelsesmedlemmer, vil jeg rigtig gerne fortælle hvad der blandt 

andet har været drøftet som kommende projekter for lokalrådet samt arbejdsgrupper der har lysten til 

at være med på sidelinjen 

1. Strandstien  

2. Trafiksikkerhed – Hvordan kan vi forbedre trafiksikkerheden i vores område. Kan vi indfører 

yderligere trafikforanstaltninger? Kan vi ændre Strandvejen så den bliver mere sikker? Og 

netop nu hvor den alligevel skal graves op ifm. fjernvarmen – få etableret en mere sikker vej 

som kan reducere risikoen for ulykker og skabe et mere sikkert miljø for alle trafikanter. Vi 

ønsker også at der tages initiativ til at skabe mere tryghed omkring skoleveje og andre 

områder, hvor der er mange børn og unge. 

3. Forskønnelse af Bredballe – hvad er planen for vores område? Hvad kan lade sig gøre? 

4. Tættere samarbejde med andre grundejerforeninger og lokalråd 

5. Tættere samarbejde med skolebestyrelsen 

6. Et tema om Vejle Fjord, hvor Klaus Balleby har sagt at han gerne vil holde et oplæg 

7. Skal vi have en Bredballe Byport 

 

3. Aflæggelse af regnskab. 

 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt og kan ses under fanen Regnskab og Økonomi (Regnskab 

2022) 

 

4. Valg af 3-5 bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og revisor 

 

Erik Toftegaard fortsætter som revisor. 

 

På aftenen kunne vi byde velkommen til 2 nye bestyrelsesmedlemmer af Lokalrådet. 
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Bestyrelsesmedlem Nadine Grav Paulin 

Bestyrelsesmedlem Jens O. Brøndlund 

  

  

  
5. Arbejdsplan for det kommende år 
 
- Strandstien 
- Trafiksikkerhed i vores område 
- Forskønnelse af Bredballe 
- Tættere samarbejde med andre grundejerforeninger og Lokalråd 
- Tættere samarbejde med skolebestyrelsen 
- Et tema om Vejle Fjord, hvor Klaus Balleby har sagt at han gerne vil holde et oplæg 

- Skal vi have en Bredballe Byport  

 

6. Indkommende forslag 

 

Ingen 

 

7. Eventuelt 

 

Aktiviteter for unge bag Kirkebakkeskolen, evt. skaterbane – initiativtager Henner Spillner, 

Strandvejen 95 

 

 
 


